
Y-Circ P
ASSEMBLY INSTRUCTIONS
MONTAGEANLEITUNG
LANYARD

01
Place the end cap on one end and use the YCP-ACT-2for crimping
Abschlußkappe auf ein Ende platzieren und mit der Crimpzange YCP-ACT-2 
vercrimpen

02

04

Press both crimp caps into the ring with the front of the YCP-ACT-2 crimping tool 
Beide Abschlusskappen mit der Frontseite der Crimp-Zange YCP-ACT-2 in den Ring pressen08

Pull at  the unlocking lace for easy release of the connector
Entriegelung des Y-Circ P Rundsteckverbinders durch Zug am Entriegelunsgband09
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click!click!

Thread the release tape through one side of the ring into the cavity
Entriegelunsgband auf einer Seite des Ringes durch die Kavität fädeln

crimp!crimp!

Strip off  the insulation of the unlocking lace on both ends (ca. 3mm)
Entfernen der Isolation des Entriegelunsgbands an beiden Enden (ca. 3mm) 03

05
Place half rings around the connector at the height of the waves and 
close the rings
Halbringe auf Höhe der Wellen um den Stecker legen und diese schließen

06

3mm

Thread the release tape through the cavity on the other side of the ring and 
place the end cap on the end
Entriegelunsgband auf der anderen Seite des Ringes durch die Kavität fädeln und   
Abschlußkappe auf das Ende platzieren

crimp!crimp!

Put the half rings on one side together
Halbringe auf einer Seite zusammenfügen

Crimp the end cap with the YCP-ACT-2 crimping tool
Abschlußkappe mit der Crimpzange YCP-ACT-2 vercrimpen07

Series Size Lanyard Type

B/S 09 YCP-ALY09ZBB10X

T 09 YCP-ALY09ZBB10D

B/S/T 12 YCP-ALY12ZBB10X

B/S/T 15 YCP-ALY15ZBB10X

B/S/T 18 YCP-ALY18ZBB10X


